

[View online](#)

Press Release

Regulated information

IBA signs Proteus®ONE system contract with AIG in Hyderabad, India

Louvain-La-Neuve, Belgium, February 06, 2025 – IBA (Ion Beam Applications S.A., Euronext), the world leader in particle accelerator technology and the world's leading provider of proton therapy solutions for the treatment of cancer, today announces it has signed a binding agreement with the Asian Institute of Gastroenterology (AIG) for the supply of a Proteus®ONE^[1] compact proton therapy system to be located at the new Oncology Centre within AIG Hospitals' Gachibowli campus in Hyderabad, India. The first payment has been received.

The contract includes the supply of a Proteus®ONE system and a Quality Assurance package from IBA Dosimetry. Proteus®ONE is the market leading compact proton therapy system, upgradable over time to continue to offer the latest technology to IBA users. The system will also include DynamicARC®^[2] beam delivery capabilities, once this feature has received regulatory clearance.

Olivier Legrain, Chief Executive Officer of IBA, commented: "This new contract demonstrates IBA's strong position to meet the growing demand for proton therapy technology in India. We are pleased to enable more cancer patients to benefit from this cutting-edge technology in the region."

Dr D Nageshwar Reddy, Chairman of AIG Hospitals added: *“We are excited to be partnering with IBA to deliver the very best in cancer care. At AIG Hospitals, our unwavering commitment is to place patients at the heart of everything we do. The acquisition of IBA’s Proteus®ONE system represents a transformative step forward in our mission to provide cutting-edge, compassionate care.”*

This is the first order of a Proteus®ONE system in South Asia. To date, it is only the third proton therapy center planned in the country and the second one in the private sector. AIG expects to start treating patients in early 2028.

The typical end-user price for a Proteus®ONE system with a multi-year maintenance contract ranges between EUR 35 and 45 million.

^[1]Proteus®ONE is the brand name of Proteus®235

^[2] DynamicARC® is a registered brand of the IBA’s Proton Arc therapy solution currently under development phase.

ENDS

About IBA

IBA (Ion Beam Applications S.A.) is the world leader in particle accelerator technology. The company is the leading supplier of equipment and services in the field of proton therapy, considered to be the most advanced form of radiation therapy available today. IBA is also a leading player in the fields of industrial sterilization, radiopharmaceuticals and dosimetry. The company, based in Louvain-la-Neuve, Belgium, employs approximately 2,000 people worldwide. IBA is a certified B Corporation (B Corp) meeting the highest standards of verified social and environmental performance.

IBA is listed on the pan-European stock exchange EURONEXT (IBA: Reuters [IBAB.BR](#) and Bloomberg [IBAB.BB](#)). More information can be found at: www.iba-worldwide.com

About AIG

AIG was founded by Dr D Nageshwar Reddy and emerged as India's leading Gastroenterology Hospital. This hospital is recognized amongst the top 20 Centres of Excellence by World Endoscopy Organization for Medical & Surgical Gastroenterology, the only one in India.

AIG Hospitals is a unit of Asian Institute of Gastroenterology, started operations in 2018. Spread across 1.4 million sq.ft, AIG Hospitals is a state-of-the-art 825-bed super specialty Hospital, which is amongst one of the largest standalone private hospital in the country today. Accredited by JCI, this hospital employs 400+ consultants across 40 sub-specialties.

The hospital is expanding to add 850 more beds including a dedicated 300 bed Oncology Tower, which will house IBA's Proteus®ONE system.

The organization has a strong focus on Research & Academics. AIG has published close to 1500 papers in Indian & International Peer reviewed journals. AIG has a state-of-the-art Research setup including Large & Small Animal Vet Lab, NGS, etc.

More information can be found at: www.aighospitals.com

For further information, please contact:**IBA**

Olivier Lechien

Corporate Communication Director

+32 10 475 890

communication@iba-group.com

ICR Healthcare

Amber Fennell, Angela Gray, Lucy Featherstone

+44 (0) 20 3709 5700

IBA@icrhealthcare.com

IBA signe un contrat pour un système Proteus[®]ONE avec AIG à Hyderabad, en Inde

Louvain-la-Neuve, Belgique, le 6 février 2025 - IBA (Ion Beam Applications S.A., Euronext) le leader mondial des technologies d'accélération de particules et le premier fournisseur mondial de solutions de protonthérapie pour le traitement du cancer, annonce aujourd'hui qu'elle a signé un accord contraignant avec l'Asian Institute of Gastroenterology (AIG) pour la fourniture d'un système de protonthérapie compact Proteus[®]ONE^[1] qui sera installé dans le nouveau centre d'oncologie du campus Gachibowli d'AIG Hospitals à Hyderabad, en Inde. Le premier paiement a été reçu.

Ce contrat porte sur la fourniture d'un système Proteus[®]ONE et d'un ensemble de solutions d'assurance qualité d'IBA Dosimetry. Proteus[®]ONE est le système compact de protonthérapie leader sur le marché et peut évoluer au fil du temps afin d'offrir les dernières technologies aux utilisateurs. Lorsque la technique de distribution de faisceau DynamicARC[®][2] aura reçu les autorisations réglementaires adéquates, le système installé chez AIG comprendra également ce mode de distribution de faisceau.

Olivier Legrain, Chief Executive Officer d'IBA, a commenté : « Ce nouveau contrat pour IBA démontre notre capacité à répondre à la demande croissante de protonthérapie en Inde. Nous sommes heureux de permettre à davantage de patients qui souffrent d'un cancer de bénéficier de cette technologie de pointe. »

Dr D Nageshwar Reddy, Président d'AIG Hospitals, a ajouté : « Nous sommes ravis de nous associer à IBA pour offrir ce qu'il y a de mieux en matière de soins contre le cancer. Chez AIG Hospitals, notre engagement inébranlable

est de placer les patients au cœur de tout ce que nous faisons. L'acquisition du système Proteus®ONE représente une étape majeure dans notre mission de fournir des soins à la pointe du progrès. »

Ce contrat est la première commande du système Proteus®ONE en Asie du Sud. À ce jour, ce système est le troisième centre de protonthérapie prévu dans le pays et le deuxième dans le secteur privé. AIG prévoit de commencer le traitement des patients au début de l'année 2028.

Le prix usuel d'un système Proteus®ONE avec un contrat de maintenance pluriannuel se situe entre EUR 35 et 45 millions.

^[1] Proteus®ONE est une marque déposée de Proteus®235.

^[2] DynamicARC® est une marque déposée de la solution IBA de protonthérapie ARC, actuellement en phase développement.

FIN

À propos d'IBA

IBA (Ion Beam Applications S.A.) est le leader mondial dans la technologie d'accélération de particules. La société est le principal fournisseur d'équipements et de services dans le domaine de la protonthérapie, considérée comme la forme la plus avancée de radiothérapie disponible aujourd'hui. IBA est par ailleurs un acteur de premier plan dans les domaines de la stérilisation industrielle, de la radiopharmacie et de la dosimétrie. L'entreprise, basée à Louvain-la-Neuve, en Belgique, emploie environ 2000 personnes dans le monde. IBA est une entreprise certifiée B Corporation (B Corp) qui répond aux plus hauts standards de performance sociale et environnementale.

La société est cotée à la bourse paneuropéenne EURONEXT. (IBA: Reuters [IBAB.BR](#) and Bloomberg [IBAB.BB](#)).
Pour plus d'informations : www.iba-worldwide.com

À propos d'AIG

AIG a été fondé par le Dr D Nageshwar Reddy et s'est imposé comme le principal hôpital de gastro-entérologie en Inde. Cet hôpital est reconnu parmi les 20 meilleurs centres d'excellence par l'Organisation mondiale de l'endoscopie pour la gastro-entérologie médicale et chirurgicale, le seul en Inde.

AIG Hospitals est une unité de l'Asian Institute of Gastroenterology, qui a commencé ses activités en 2018. S'étendant sur 1,4 million de pieds carrés, AIG Hospitals est un hôpital super spécialisé de 825 lits à la pointe de la technologie, qui compte parmi les plus grands hôpitaux privés autonomes du pays aujourd'hui. Accrédité par le JCI, cet hôpital emploie plus de 400 consultants dans 40 sous-spécialités.

L'hôpital s'agrandit pour ajouter 850 lits supplémentaires, dont une tour d'oncologie dédiée de 300 lits, qui abritera le système Proteus®ONE d'IBA.

L'organisation met l'accent sur la recherche et l'enseignement. AIG a publié près de 1500 articles dans des revues indiennes et internationales à comité de lecture et dispose d'une infrastructure de recherche de pointe comprenant des laboratoires vétérinaires pour petits et grands animaux, des NGS, etc.

Pour plus d'informations, voir : www.aighospitals.com

CONTACT

Olivier Lechien

Corporate Communication Director

+32 10 475 890

communication@iba-group.com

Tel.: + 32 10 47 58 1 | Fax: + 32 10 47 58 10
E-mail: info-worldwide@iba-group.com | www.iba-worldwide.com
RPM Brabant wallon | VAT: BE 0428 750 985